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Vrolijk en open, en tegelijk bloedserieus als het gaat om het correct 

overbrengen van de boodschap van Interface. Zo staat Janneke me op een 

zonnige nazomerdag via een digitale verbinding te woord. Werkend voor 

een Amerikaans, mediageniek, bedrijf beschikt Janneke over een 

indrukwekkend vocabulaire waarin soepel en zonder opsmuk alle mogelijke 

duurzaamheids-termen voorbij komen.  

 

Het materiaal dat Interface heeft aangeleverd voor deze InnoTeP 

conferentie is omvangrijk en ziet er gepolijst uit, en eerlijk gezegd doet het 

me een beetje duizelen: Mission Zero, Climate Take Back, visnetten op de 

Filipijnen. Waar te beginnen?!    

 

Janneke geeft door het beantwoorden van 5 vragen inzicht in de 

ambitieuze en oprechte doelstellingen van Interface. 

 

https://www.interface.com/EU/nl-NL/homepage


Vraag 1 | Interface  
 

In jullie indrukwekkende film laten jullie zien dat gebruikte visnetten rond de Filipijnen uit de zee 

gehaald worden. Deze visnetten worden als grondstof voor jullie tapijttegels gebruikt. 

Hebben jullie door de grondstofkeuze concessies moeten doen op het ontwerp of de kwaliteit 

van jullie producten?  

 

Janneke:  

ñNee, we hebben geen concessies gedaan. In de zoektocht naar een grondstof van gerecycled 

materiaal, zochten we een materiaal dat kwalitatief gelijkwaardig was aan het materiaal, Nylon 6, dat 

we tot dan toe gebruikten. We wilden dit daarnaast op een inclusieve manier doen. Een eerdere proef 

met materiaal op basis van bamboe en gras bracht voor de klant niet wat we ervan hoopten. Daar leer 

je dan weer van. In samenwerking met Zoological Society of London hebben we wederom een sociaal 

inclusief project geïnitieerd. Nu om verzamelde spookvisnetten te gaan recyclen. Tegelijk zorgend voor 

een schoner ecosysteem en extra inkomsten voor de dorpsbewoners. We hebben toen onze 

oorspronkelijke nylon leveranciers gevraagd om ook mee te doen en te investeren in dit project. De 

grootste leverancier wilde niet mee doen, twee kleinere welò. 



Vraag 2 | Interface  
 

In het project met de visnetten werden dus direct jullie toeleveranciers betrokken.  

(Zie ook: document óLessons for the futureô, Les 4 over de Circulaire benadering). 

 

Wat betekende participatie van deze leveranciers voor hun business model, je vroeg ze tenslotte 

om te stoppen met het leveren van hun virgin (nieuwe) grondstof?  

 

Janneke:  

ñOnze oprichter Ray Anderson was met zijn visie en Mission Zero een belangrijke inspiratiebron voor de 

leveranciers. In de markt kwam er daarnaast in brede zin een beweging op gang dat de vraag naar 

steeds hogere niveaus van gerecycled content in de garen aanjoeg. Het recyclen van commerciële 

visnetten die einde levensduur hadden bereikt, werd daarmee gelukkig interessant. Dit maakte  

investeringen en een verandering in strategie mogelijk voor de leveranciers. Toen wij het inclusieve 

project Networks initieerden samen met ZLS wilden zij hierin ook graag mee doen. Het mooie is dat een 

van de leveranciers nu garen heeft van 100% gerecycled materiaal. En dat het ook in de kleding 

industrie wordt gebruiktò. 



Vraag 3 | Interface  
 

De tapijttegels zijn dus gemaakt vanuit een gerecyclede 

grondstof.  

Zijn jullie tapijttegels na gebruik ook weer recyclebaar?  

 

Janneke:  

ñCirculariteit moet inderdaad in beide kanten van de keten 

toegepast worden. Voor óervaren tapijttegelsô zijn we een 

partnerschap aangegaan met Sparoò. 

 

Ervaren tapijttegels?!  

Janneke:  

ñJa, tapijttegels die tweedehands zijn, noemen wij liever 

óervarenô. Deze producten komen allemaal in ons ReEntry 

programma. Onze voorkeur gaat uit naar re-use. Als tegels 

daar niet meer voor geschikt zijn is recycling een 

mogelijkheid. Daarin hebben we aanzienlijk geïnvesteerd, 

maar we zijn niet tevreden over de restafvalstroom die 

ontstaat bij recycling. Met de ontwikkeling van een nieuwe 

tapijtrug die bestaat uit biobased- en gerecycled materiaal 

(producten met deze backing worden 5 oktober gelanceerd), 

onderzoeken we ook weer nieuwe mogelijkheden voor 

recyclingò. 


